
Referat                                                                  
Bestyrelsesmøde                                     
Onsdag d. 24. april 2018
 i klubhuset kl. 19.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Lars Bøjesen, Fritz Lauritsen, Frank Holm, Hanne 
Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fraværende:  Bjarne Rasmussen og Hanne Clausen

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Sidste referat/bemærkninger

Drøftelser for Maritim Kulturuge er i gang.  Vi skal være i Fiskerihavnen                Kasper

2. Nyt fra formanden.

          Generel orientering af de to nye bestyrelsesmedlemmer.

          Gennemgang af afholdte generalforsamling. Vi forsøger at finde en løsning
           på motorproblemerne med den lille Nydam-jolle. 
           Vi undersøger pris for en brugt som erstatning. Georg

          Vejrstationen undersøges atter for driftsproblemer.  Hvis den fortsat bliver
           Benyttet flittigt af medlemmerne skal den opgraderes så den fungerer effektivt.             Thomas M

                     
        

3.   Nyt fra A.m.b.a.

      Orientering fra A.m.b.a.`s generalforsamling                Kasper/Frits
      Ny formand blev Bent Petersen, ”Happy Gril”
      Ny Kasserer, Bjarne Stubager
      Ny Sekretær, Henrik Hjort
       Ny suppleant Jørgen Klode

       Der afholdes ekstraordinær generalforsamling den 21. maj 2018, vedr. 
       vedtægtsændringer for valg af supplenater.

        Punkter til sejlklubbens kommende møde med A.m.b.a.:
        -  revidering af serviceaftalen
        -  byggeplaner v. Sømands Hvile



        -  fondraising

4.   Nyt fra kassereren.

Da kassereren var nytiltrådt kunne han naturligvis ikke bidrage.
Nogle få generelle regnskabsprincipper blev gennemgået.
Møde med Inge Jørgensen for overdragelse.           Kasper/Lars

5.  Nyt fra udvalgene.

Kapsejlads:

           Intet nyt vedr. Ylva-DM, så vi forventer at planlægningen forløber godt.
           Ønsket om gratis liggedage mellem Ylva DM og Agersø Rundt undersøges 
            hos A.m.b.a.              Kasper

           Tilmeldingerne til Agersø Rundt forløber fortsat trægt. Indlæg i Min Båd gav
           ikke noget markant ryk. I maj vil der blive postet flittigt på FB.            Tom/Georg

Junior:

            Kontakten med udvalget styrkes.             Frank
            Klargøring af materiel er i gang. 
            Indkøb af ekstra opti-joller undersøges (Vestas-donation)              Frank
            Ynglinge planlægges at ligge permanent i vandet.

Sejlerskolen:

Der er indkøbt en ekstra Drabant 24 til sejlerskolen. Den er klargjort og
bliver sat i vandet sammen med de øvrige både.              Carl/Georg
Det er en fin båd til pengene.  Donationen fra Nordea rækker.
Vi søger at navngive båden ”Nordea”.               SørenW

   
             Fest & Ballade:

              Kontakt til ”pigerne” vedr. sildebord m.v. forsøges                                    Frits/Kasper
  

      6.  Eventuelt:

Indlæg til kommende nyhedsbreve sendes til Henrik Hjort.                Georg

Forslag til næste ordinære bestyrelsesmøde:

           Tirsdag den 24. april 2018 kl. 19.00.
Referent: Georg Schønemann


